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چه کسی مقصر معضل جانشین &quot;بیرانوند&quot; در پرسپولیس است؟!
دروازه بان سابق تیم فوتبال پرسپولیس، عدم وجود هماهنگی در مجموعه این باشگاه را باعث عدم جذب دروازه بان دوم در فصل نقل و انتقالات

دانست.

به گزارش سایت خبری پرسون، عدم جذب دروازه بان دومی مطمئن در کنار علیرضا بیرانوند در فصل نقل و انتقالات تابستانی، خیلی زودتر از آن چه که
پیش بینی می شد برای پرسپولیس مشکل آفرین شد. در شرایطی که این تیم باید 10 روز دیگر یکی از حساس ترین بازی های خود در تاریخ لیگ
قهرمانان آسیا را مقابل النصر پرستاره در ورزشگاه خالی از تماشاگر آزادی برگزار کند، خبر رسید که مصدومیت بیرانوند در دیدار دوستانه ملی مقابل
بلغارستان، جدی تر از تصور اولیه بوده و او به حدود سه هفته درمان احتیاج دارد و این یعنی غیبت یکی از ارکان اساسی پرسپولیس در این دیدار. برای
بررسی شرایط قفس توری پرسپولیس در غیاب بیرانوند در آستانه دیدار با النصر، با مهدی واعظی گفت و گو کردیم. دروازه بان سابق تیم های
پرسپولیس، پیکان و صبای قم که سابقه حضور در تیم ملی را هم در کارنامه خود دارد، در این خصوص پاسخگوی سوالات یک خبرنگار ورزشی بود.

مهدی واعظی در خصوص تاثیر منفی غیبت بیرانوند بر عملکرد تیم پرسپولیس در دیدار مقابل تیم قدرتمند النصر عربستان گفت: تاثیر منفی عدم حضور
بیرانوند، دو بخش دارد. بخش روحی و بخش فنی. از لحاظ روحی، شما وقتی می توانید خلا دروازه بانی مثل بیرانوند را پر کنید که یک دروازه بان
ذخیره خوب داشته باشید و خیالتان از دروازه راحت باشد. در خصوص بحث فنی اما ما می بینیم که بخشی از حرکات تاکتیکی و برنامه های پرسپولیس
در بازی سازی، مستقیما توسط علیرضا بیرانوند هدایت می شود. طبیعی است که عدم حضور این دروازه بان با چنین نقش مهمی که در تیم ایفا می
کند، می تواند به پرسپولیس ضربه بزند. به هر حال بیرانوند یک دروازه بان ملی و با تجربه است و حضورش در این بازی می توانست یک حاشیه امن

فنی و روانی برای پرسپولیس ایجاد کند و غیبت او ممکن است در مقابل النصر، برای پرسپولیس نگران کننده باشد.

واعظی در خصوص عدم جذب گلر ذخیره برای علیرضا بیرانوند در نقل و انتقالات تابستانی گفت: با رفتن گوهری از پرسپولیس، بنا بود تا یک دروازه بان
ذخیره برای تیم جذب شود و بتواند در کنار بیرانوند قرار بگیرد. قاعدتا یحیی گل محمدی این مورد را از مدیریت باشگاه خواسته است اما این که چرا
مدیریت باشگاه نسبت به جذب چنین دروازه بانی اقدام نکرده است، نشان از عدم هماهنگی و عدم برنامه ریزی در مجموعه باشگاه پرسپولیس است

چرا که باید جذب گلر دوم در اولویت باشگاه می بود.

دروازه بان اسبق پرسپولیس در خصوص لزوم حضور دو دروازه بان سطح بالا در یک تیم برای جلوگیری از بروز چنین شرایطی گفت: باید بپذیریم که ما
یک مقدار با مسئله فقر دروازه بان هم مواجهیم. مثلا اگر 6 یا 7 دروازه بان خیلی خوب در لیگ داشته باشیم، طبیعی است که هر کدام از این ها، سهم
یکی از باشگاه ها خواهد بود. پس طبیعتا امکان جذب یک گلر خوب دیگر به عنوان دروازه بان دوم عملا وجود ندارد. به همین دلیل، باشگاه باید در این
خصوص آینده نگری می کرد و اگر گزینه مطلوب داخلی در دسترس نبود، باید برای جذب یک دروازه بان خارجی اقدام می کرد که آن هم به دلیل
سهمیه محدود جذب بازیکنان خارجی، پرسپولیس را دچار مشکل می کرد. جمعی از این عوامل باعث شد تا دروازه بان خوبی به پرسپولیس لینک نشود.

واعظی در خصوص عدم تربیت دروازه بان های جوان در رده های پایه فوتبال ایران به شکلی که بشود به آن ها در میدان های بزرگی نظیر لیگ برتر و
لیگ قهرمانان آسیا اعتماد کرد، گفت: دروازه بان های جوان باید میدان ببینند تا با تجربه شوند. الان پرسپولیس دو دروازه بان جوان دارد که حتما
دروازه بان های با استعدادی هستند اما باید به آن ها فرصت بازی داده می شد تا برای چنین روزهایی آماده باشند. من به طور کلی از کیفیت دروازه

بان های جوان پرسپولیس ناامید نیستم اما معتقدم فاکتور تجربه در میدان های آسیایی به ویژه در بازی نخست مقابل النصر، بسیار مهم است.
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